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Spolek studentů historie FF UK, o.s.
se sídlem na Ústavu českých dějin FF UK v Praze

IČO: 22869476

Zápis z valné hromady
konané dne 4. 4. 2012

v místnosti č. 301 na hlavní budově
Filozofické fakulty UK v Praze

Přítomných členů sdružení: 29
Nepřítomných členů sdružení: 48
Omluveno: 0

Valná hromada je usnášeníschopná v souladu se stanovami Spolku studentů historie. 

Program valné hromady
1) 19:30 – 20:00 Organizační záležitosti sdružení (Prezence členů, vylučování 
    neplatičů, přijímání nových členů)
2) 20:00 – 20:15 Představení a schválení účetní uzávěrky za rok 2011
3) 20:15 – 20:35 Představení programu činnosti LS 2011/2012
4) 20:35 – 20:45 Plán činnosti na ZS AR 2012/2013
5) 20:45 – 20:55 Investiční a finanční plán na rok 2012
6) 20:55 – 21:10 Závěrečná diskuse

Zápis z jednání

19:45 Předseda Spolku studentů historie FF UK Jaromír Mrňka zahájil  zasedání 
valné  hromady,  která  byla  svolána  v řádném termínu  podle  všech  náležitostí 
uvedených ve Stanovách SSH FF UK, o. s. na 4. 4. 2012 od 19:30 do místnosti č. 
301. Předseda konstatoval, že valná hromada je usnášeníschopná.

Následně byl přečten seznam neplatících členů a bylo navrženo jejich vyloučení 
k 1. 5. 2012.  Členům  sdružení,  kterým  hrozí  vyloučení,  byl  zaslán  upomínací 
email,  ve  kterém  byli  vyzváni  k  zaplacení  dlužných  příspěvků.  O  vyloučení 
neplatících členů k 1. 5. 2012 hlasovala valná hromada následovně: 

Pro: 18
Proti: 1
Zdrželo: 10

20:00 Tereza Liepoldová představila  účetní  uzávěrku  za rok  2011 a celkovou 
finanční bilanci, která se pohybovala v černých číslech. Přednesla, že občanské 
sdružení SSH bylo přihlášeno na Finanční úřad pro Prahu 1. V řádném termínu 
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bylo odevzdáno daňové přiznání za rok 2011. Na daních bylo odvedeno  4529 Kč. 
Valná hromada schválila účetní uzávěrku následovně: „Valná hromada vzala na 
vědomí účetní uzávěrku za rok 2011“: 

Pro: 24
Proti: 0
Zdrželo: 5

20:15 Představení dosavadní činnosti a programu na letní semestr 2012

Spolková  činnost  zahrnuje  následující  aktivity:  Letní  škola  interdisciplinárních 
přístupů,  Kritický klub (KK),  Seznamovací  kurz,  nově vznikla grantová skupina 
(GS),  debata  s  vedoucími  ústavů  (proběhla  během Týdne  neklidu),  přípravné 
kurzy  k  přijímacím  zkouškám,  čtecí  seminář,  klub  Straromilců,  filmový  klub, 
představování knih 

Činnost  kritického  klubu  představil  Jan  Mareš:  kritický  klub  probíhá  přibližně 
třikrát za semestr, což za tento akademický rok bylo doposavad splněno. Rozšířil 
se počet participantů na organizaci, což přispělo i k tématickému rozšíření KK. 
Výzva k  členům sdružení:  hledá se téma na dubnové  KK.  Zájemci,  kteří  mají 
nápad na téma, nebo by se rádi podíleli na přípravách, jsou zváni ke spolupráci.

Socializační aktivity – filmový klub a klub staromilců představil Jakub Izdný: Filmy, 
které se promítají jdou napříč historickým spektrem, aby se vyhovělo širokému 
publiku.  Proběhla  řada  úspěšných  přednášek.  V  jednom  případě  nízká  účast 
členstva. Filmový klub spolupracuje s knihovnou Jana Palacha – ochotná a aktivní 
podpora. FK chystá přípravu na příští rok. 

Klub Staromilců: Proběhlo již několik úspěšných akcí. Například Románská Praha, 
Bečov nad Teplou. Chystají se další akce. Účast je dobrá. 

Tereza  Liepoldová  dále  představila  pokračování  v  přípravách  na  Letní  školu 
interdisciplinárních  přístupů.  Téma  letní  školy  je  „Normální  a  přirozené“. 
Organizační  tým  vytvořil  anotaci.  Vzhledem  k  tématu  bude  s  velkou 
pravděpodobností  rozšířen  program  letní  školy  o  festival,  kde  bude  vytvořen 
prostor  pro  setkávání  akademiků  s  různými  sociálními  menšinami.  V  příštích 
dnech bude nasazen aktualizovaný web Letní školy, kde bude možné nalézt nové 
informace. Výzva ke členstvu: kdokoliv by chtěl pomoc s přípravami, je vítán. 

Jaromír  Mrňka  představil  průběh  přípravných  kurzů.  Spolek  spolupracuje  s  SF 
servisem a Studentskou radou. Tento koncept se osvědčil. Přípravných kurzů se 
účastní cca 40 účastníků. Přednášky jsou vedeny klasickým stylem (středoškolská 
báze). Seminář je zaměřen na čtení odborných textů a jejich interpretaci. Zisk 
z přípravných kurzů půjde na činnost spolku. 

Dále byla rozvinuta spolupráce s Ludwig Boltzmann institutem. 

Marek Fapšo představil čtecí seminář, který navazoval na úspěšný zimní semestr. 
V letním semestru se čtecí  seminář zabývá českou historiografii  od konce 19. 
století  do  2.  světové  války.  Účast  je  dobrá  cca  5-7  lidí.  Komunikace  funguje 
výborně. 
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Seznamovací  kurz se začne chystat koncem dubna.  Na starosti  ho má Tereza 
Liepoldová. 

Na duben se chystá taky představení knihy Kamila Činátla. Probíhá oslovování 
koreferentů. 

20:35 – Plán na zimní semestr AR 2012/2013

Předseda Mrňka apeloval na členstvo, že činnost spolku v příštím akademickém 
roce závisí  na příštím zvoleném výboru,  který,  dle jeho názoru,  projde velkou 
změnou. Záleží na příštím výboru, která činnost bude zachována, která ustane, 
nebo jaké nové aktivity bude spolek podporovat. Je potřeba aktivizace členstva v 
přípravách aktivit spolku. 

Plánuje se také dohoda s vedením ústavů ohledně přípravných kurzů, které by se 
nově  mohly  konat  pod  hlavičkou  fakulty  a  ústavů,  čímž  by  se  spolek  vyhnul 
problémům s platbou nájemného a lépe by to působilo navenek. 

Filmový klub již chystá program. Jeho činnost se tedy udrží. 

20:45 Představení investičního plánu

Grantová skupina se na chod spolku snaží zajistit finance s externích i inetrních 
zdrojů.  Podařilo  se  již  získat  6 000 Kč  na  Letní  školu.  Příjmy  a  výdaje 
v kalendářním roce 2012 budou velmi podobné jako za letošní rok. Investice a 
finance závisí  na portfoliu  pořádaných  akcí.  Velké změny by mohly nastat  až 
změnou vedení. 

20:52 Obecná diskuze

Jan  Mareš  (II)  návrh  na nový typ  akce.  Neformální  setkávání  se  zahraničními 
studenty například ve studentském klubu K4.  - Spolek může zajistit propagaci a 
zařídit prostory. 

Otázka  na  konání  letní  školy  urbánní  historie.  Jaromír  Mrňka  informoval  o 
současném stavu. Za SSH komunikuje Michaela Blažková, která bude informovat 
v případě nových zpráv Jaromíra Mrňku. 

Jan Mareš vnesl do pléna otázku po formě Kritických klubů. Zda-li forma a témata 
vyhovují a nemá-li členstvo zájem o jiná témata. Z pléna pochvala za otevřenost 
navenek. Jinak otázka bez větší odezvy. 

Kristina  Andělová  informovala  spolek  o  chystaných  akademických  senátních 
volbách. 

Petr Píša nadnesl návrh, že by bylo dobré propagovat spolek i skrz nespolkové 
kanály.  Prostřednictvím  mailing  listu  všech  historiků.  Aby  byli  i  nečlenové 
informováni  o  valných  hromadách  a  mohli  se  zapojit  do  činnosti.  Jinak  velmi 
chválí  činnost  spolku.  Návrh  na  změnu  jednacího  řádu  a  stanov  ohledně 
usnášeníschopnosti valné hromady.  
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Jakub  Izdný  představil  možnou  chystanou  změnu  jednacího  řádu  ohledně 
usnášeníschopnosti valné hromady. Výzva ke členům, aby se nebáli vstoupit do 
byrokratických struktur spolku. 

Tereza  Liepoldová  představila  chystané  výjezdní  spolkové  zasedání,  které  se 
bude konat v obci Dobřív od 27. do 29. 4. 2012. Všichni byli vyzváni k účasti.  
Akce je otevřená všem, kdo mají zájem debatovat a podílet se, ať už jakoukoli  
formou na činnosti spolku. O chystané akci bude členstvo informováno emailem. 

21:05 Jaromír Mrňka ukončil zasedání valné hromady Spolku studentů historie FF 
UK.

Zapsala: Tereza Liepoldová
Přečetl a ověřil: Jaromír Mrňka       

V Praze dne 4. 4.  2012

_____________________________           _____________________________
        podpis zapisovatele             podpis předsedy sdružení
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Zkrácený zápis z jednání valné hromady
Spolku studentů historie FF UK

konané dne 12. října 2011
v místnosti č. 200 na hlavní budově FF UK v Praze

Přítomných členů sdružení: 29
Nepřítomných členů sdružení: 48
Omluvených: 0

Valná hromada je v souladu se stanovami sdružení usnášeníschopná.

1) Valná hromada schválila vyloučení neplatících členů k 1. 5. 2012 18/1/10
2) Valná hromada vzala na vědomí účetní uzávěrku za kalendářní rok 2011 24/0/5
3) Valná hromada vzala byla informována o činnosti spolku za ZS a o přípravách 

chystaných akcí na LS. 
4) Valná hromada byla informována o předběžném investičním a finančním plánu.
5) Valná hromada byla informována o chystaných volbách  do akademického senátu FF 

UK

Zapsala: Tereza Liepoldová ______________________________

Přečetl a ověřil: Jaromír Mrňka  ______________________________


